
pri MZ Bratislava Lamad dfia 11.06.2012

Miesto konania:

Pritomni:

Program:

Mal6 zasadacia miestnost v Kine - Lamad, 1 poschodie, l\y'alokarpatske namestie 3

pocet dlenov 16 (podl'a prezendnej listiny)

1. Otvorenie
2. Dopravnii situicia v MC Bratislava - Lamad (zast6vka Segnare, autobusovd linka d. 130, GIB - kruhovli

objazd Vrandovidova - Hodoninska, bezplatnf risek dial'nice - smer Stupava, roz5irenie Lamadskej cesiy,
odbodenie do DIbravky - blikajica zeleni)

3. fnform6cia o diernych stavbich 2011 a k 31.05.2012 + spr6vne konania
4. Inform6cia o postupe prac UPZ a financovanie Malokarpatsk6ho nem., a Zedak + dohoda spoluinvestorov
5. Inform6cia o hospodireniza objekt ,,Dom sluZieb', v rokoch 2010 a 2011
6. Z6verednf i6etzarok20ll - stanovisko auditora, rezervnf fond k31.12.2010 a k 3j.12.2011
7. lnformdcia o stave prijmov avldajov MC s presnym rozpisom poloiiek astav idtov MC k 31.05.2012
8. Stav plnenia iloh pl6nu investidnj'ch akcii a 0driby na rok 2012
9. N6vrh na vybudovanie parkovlsk formou zatraviovacich dlaidic, parkovanie v MC Lamad (Pod Zed6kom)
10. Stanovisko k iiadosti o zniZenie Slvrt?odnej platby za teplo a prehodnotenie sp6sobu zapoditania n6kladov

za rekonStrukciu - FUXO, Martin Simonid
11. Stanovisko k peticii za zruienie tranzitn6ho prejazdu ulice Pod Zed6kom
12. Stanovisko k iiadosti o pren6jom pozemku - Gabriela a Pavel Bizoi
13. Stanovisko k usporiadaniu zmluvnlch vzt'ahov - centrelny pult ochrany
14. Stanovisko k iiadosti o prejednanie stanoviska, umoinenie prechodu k pozemku - Mgr. Spacek
15. Stanovisko k iiadosti o pren6jom 6asti pozemku - NUBIUM
16. Stanovisko kiiadosti o vyjadrenie sa k uzneseniu 44/20121VI- Ing. Bumbril
17. Stanovisko k iiadosti o prenijom pozemkov - Ing. Reh6k
18. Bezpednostnd siiu6cia - stanovisko AK
19. R6zne
A) Stanovisko k iiadosti o odpredaj podielu na spolodnej parcele - spol. Bory, a,s
B) Stanovisko k nivrhu VZN hl. m. SR o dani z nehnutel'nosti
C) Stanovisko k ,,Zabezpedeniu zaruk zo strany investora vistavby Multifunkdnej Sportovej haly,,
D) Stanovisko k nivrhu VZN o poskytovani socidlnych sluiieb
E) Stanovisko k iiadosti o ukondenie n6jomnej zmluvy - SOA Liberta
F) Podet narodenfch deti od roku 2006, podet prijatfch detido ZS a MS (obecn6, cirkevnii, sikromn6)
G) Stanovisko k iiadosti o pren6jom pozemku - Prof. RNDr. Molndr, Ing. Arch. S6ny
20. ZAver

Dodato6ne: reklam6cia vytdtovania - p. PIh6k, p. Rajd6kova, bankomat TB

Kbodu 1-Otvorenie
Mgr. Ing. Olekirlk privital pritomnlch a otvoril zasadnutie KFPaD. Ozrejmil doplnenf materiAl, Iist od p. Janedka, e-mailov0
reakciu na multifunkdn0 Sportovf halu. Komisia zobrala predmetn6 dokumenty na vedomie. lng Valentovid poZiadal
o preradenie bodu 19 C z bodu ,,R6zne" do samostatn6ho bodu. lng. Olekddk preradil bod 19 C do bodu 3. Dodatodne boli
doruden6 reklamAcie vy0dtovania v Dome sluZieb od p. PlhAka a p. Rajd6kovej.
K bodu - reklam6cia vyfdtovania - p. Plhdk, p. Rajd6kovS
Mgr. Ing. OlekS6k odovzdal slovo p. PlhAkovi, ktorf ozrejmil situirciu so spotrebami tepla, TUV a SUV. Mgr. Ing. OIekSAk
uviedol, Ze reklamiiciu je potrebn6 dorudit spol. Duspama a podkat na vyjadrenie. Ozrejmil, Ze je potrebn6 preverit situiiciu
aj s BES (ohl'adom ,,v!menidky" tepla). P. Plhirk uviedol, Ze je rentabilnejSie zabezpedit prietokov6 ohrievade vody,
K bodu 5 - lnform6cia o hospod6reni za objekt ,,Dom sluiieb,,v rokoch 2010 a2011
Mgr. Ing. OIekSek uviedol, Ze je pokebn6 syst6movo nastavit situZrciu a n6sledne zvojat rokovanie.



KFPaD odporrida - preverit' situ6ciu s teplom a TUV v BVS, poikaf na vyjadrenie spol. Duspama a n6sledne zvolat'
rokovanie a komunikovat'aj s BES

Mgr. Ing. olekiik predradil bod 10

K bodu 10 ' Stanovisko k iiadosti o zniZenie Stvrt?odnej platby za teplo a prehodnotenie sp6sobu zapoditania
n6kladov za rekonitrukciu - FUXO, Martin Simonid
Mgr. Ing. OIekS6k odor.zdal slovo p. Simonidovi. P. Simonid ozrejmil, Ze spl6ca tver a nakol'ko s( nizke trzby Ziadal
o z6podet. Nakol'ko je vzlej ekonomickej situdci!, poZiadal 0100% z6podet na rok 2012. Mgr, lng. Olekiak poZiadal
o informAciu ohl'adom zaplatenia niijmu. P, Simonid ozrejmil,2e 1Q za rok 2012je zaplaten!.
Za: 16

KFPaD odporida - v zmysle schvdlen6ho uznesenia zapoditat'jeden Q na viac v roku 2012 do ndjmu
Prednosta uviedol, Ze je potrebnA zmena rozpodtu v prijmovej dasti.

K bodu 2 - Dopravnd situ6cia v MC Bratislava - Lamad (zast6vka SegnSre, autobusovi linka d. 130, GIB - kruhovy
objazd Vrandovidova - Hodoninska, bezplatnf 0sek dial'nice - smer Stupava, roziirenie Lamadskej cesty,
odbodenie do DIbravky - blikajfca zelend)
K bodu 1l - Stanovisko k peticii za zruSenie hanzitn6ho prejazdu ulice Pod Zeddkom
Mgr. lng. OlekSitk ozrejmil, Ze na otodke Pod Zed6kom si diary namal'ovan6. Stipik na Zhorinskej ulicije osaden!. Po2iadal
starostu, aby sa rokovalo olinke d. 130 e5te v tomto tfZdni, t.j. do 15,6.2012. Mgr. Ing, OlekSdk poZiadal o prizvanie
k predmetn6mu rokovaniu.
Mgr. Ing. Olek56k informoval, 2e 04.06.2012 prebehlo rokovanie ohfadom kruhov6ho objazdu. lnform6cia z GIB je, Ze bude
VO na spracovanie a obstaranie svetelnej kriZovatky.
Mgr. Ing. OlekSZrk uviedol, Ze je obchvat aje potrebn6 dostaf auta z Lamada. Ozrejmil, 2e zafaZenost dopravou je vel'mi
vysoka. Starosta ozrejmil, Ze pozemky sa zadali vykupovaf a realiz6cia by mala zadat vroku 2013. lvgr. lng. Oleksak
poZiadal o pisomnt inform6ciu do nasledujtceho zasadnutia KFPaD. Starosta uviedol, Ze NDS a Ministerstvo dopravy si
osvojili priorlty, ale zatial'sa nevyjadrili.

Starosta vyjadril nezof, Ze )e za svetelnt dynamickt kriZovatku. Mgr. lng. Olek5Zrk vyjadril presveddenie, Ze ,,Lamad bude
stat", ked' pride k zriadeniu dynamickej kriZovatky. Uviedol, Ze je potrebn6 odsuntt aut6, resp. zmenit hlavnt cestu
(Hodoninska - Podhrij) a prednost vjazde (Hodoninska). Starosta uviedol, Ze k srihlasn6mu stanovisku ohl'adom svetelnej
kriZovatky je moZn6 napisat aj podmienku ohladom rie5enia oznadenia. Informoval, 2e ako prv6 bude vyZiadan6 aj
stanovisko k moZnej zmene od DP.

Ing. Valentovid pouk,lzal na probl6m s lavidkami na zastirvke oproti obchodu LIDL. Starosta ozrejmil, Ze budt na zastavke
osaden6 reklamn6 lavidky.

Ohl'adom bodu 11 poZiadal Mgr. Ing. Olek5Ak o nhvrh spdsobu rie5enia. Uviedol, Ze je potrebn6 vybudovaf z6nu na lzemi
cel6ho,,star6ho Lamada" len pre obyvatel'ov Lamada. Ing. Donoval poukazal na vel'ky probl6m so zafaZenostbu ciest na ulici
Pod Zed6kom, Segndrre atd'. v popoludiajiich hodinirch, Mgr, Ing. Olek56k uviedol, 2e je potrebn6 pravne preverif navrh
26ny (znadenie, spdsob).

Mgr. lng. Olek$Zrk poZiadal o informAciu ohl'adom parkovania.
Starosta uviedol, 2e nie je potrebn6, aby MC bola v projekte magistratu ohladom parkovania, ale obdania Lamada nebudri
mat v!'hody, kto16 z tohto projektu vypli'vajt. Ozrejmil, 2e prechodn6 obdobie je 2 roky.
Mgr. Ing. OlekiAk uviedol, 2e blikajrica zelenA je v rieSeni. Cakd sa na odpoved'z NDS.
Ing. Donoval poZiadal o informaciu ohl'adom stanoviska ku kri2ovatke Vrandovidova Hodoninska. Starosta ozrejmil, 2e d6
sihlasn6 stanovisko s pripomienkami. Mgr. Ing. Olek5Zrk vyjadril z6sadnf neslhlas s kladnlm stanoviskom k svetelnej
dynamickej kriZovatke. lng. Donoval ozrejmil, Ze stanovisko KFPaD bolo, Ze sthlasi s kruhovlm objazdom. Vyjadril n6zor, Ze

GIB tladi MC k mtru tfm, Ze sihlasi iba so svetelnou kriZovatkou. Mgr. Ing. Olekirik ozrejmil, Ze je moZne ziskaf politickri
podporu MsZ z hl'adiska sytemoveho riesenia. Ak sa teraz vyde s0hlasn6 stanovisko, tak sa prestane tplne riesit
bezpednost. Starosta uviedol, 2e stanovisko s pripomienkami bude konzultovaf s Ing. Donovalom a Mgr, Ing, 0lek56kom
KFPaD berie na vedomie - bod2 all a iiada predkladat' inform6cie o dopravnej situ6cii a situ6cii s parkovanim na
kaid6 rokovanie KFPaD a zastupitel'stva a plnii'tieto ilohy
Za:19
KFPaD odporfda - nes{hlasit s dynamickou svetelnou kriiovatkou, spracovat' podmienku nov6ho dopravn6ho
znadenia na ul. Hodoninskej a Podhiij (zmena hlavnej cesty), rokovat' ohl'adom linky d. 130, pracovat'na projekte
reziden6n6ho parkovania

K bodu 3 a. Stanovisko k,,Zabezpedeniu z6ruk zo strany investora vystavby Multifunkdnej Sportovej haly"
lng. Valentovid ozrejmil, Ze je potrebn6 rieSif situErciu ohl'adom zmluvy a rie5enia Multifunkdnej Sportovej haly. Ozrejmil
navrhovan6 uznesenia. Uviedol, 2e od janubra 2012 sa nikto nezaoberal pisomnfmi poZiadavkami Ing. Mgr. Ing. Urbana.



Mgr. Ing. OlekdZtk uvledol, 2e komisia odportda prerokovat a nie je moZn6, aby ukladala rilohy MZ a starostovi.
Ing. Mgr. Ing. Urban uviedol, 2e informircia z ORSR je, Ze spol, m6Ze dostat pokutu a m62e sa poZiadat o Wmaz tejto spol.
z ORSR, Spol. WYNN nem6 zverejnen6 0dtovn6 ziivierky 6 rokov. Je potrebn6, aby predloZila s0vahu a v!,kai ziskov
a strat.
Mgr. lng. OlekSitk uviedol, 2e tento materi6l je potrebn6, aby prediozil niekto z poslancov na MZ. KFPaD m6ie zobraf
materiAl na vedomie.
Ing. Valentovid poZiadal, aby tento materi6l bol prerokovanjr v MZ.
Za: 16

KFPaD odpor[da - prerokovat' materidl ,,Zabezpedenie z6ruk zo strany investora vfstavby Multifunkdnej Sportovej
hafy" na MZ dia 21.06.2012

K bodu 3 b - Inform6cia o iiernych stavb6ch
Mgr, lng. 0lek56k uviedol, Ze za rok 2011 bolo rrybratjrch 3 400 aur na pokut6ch. PoZiadal o predkladanie komplexn6ho
materi6lu na kaZd6 zasadnutia KFPaD. PoZiadal o mobilizeciu pri sprevnych konaniach.
KFPaD odponi6a - predloiif komplexnjr materi6l o diernych stavb6ch, spr6vnych konaniach a pokutach za rok 2011
a 2012 na ka1d6 zasadn utie KFPaD

Kbodu4-lnformdciaoopostupeprScUPZafinancovanieMalokarpatsk6hondm.,aZed6k+dohoda
spoluinvestorov
Mgr. Ing. OlekSirk uviedol, Ze sa bude pracovat na zadani UPZ Malokarpatsk6 n6mestie, Ozrejmil rokovania ohfadom
Zed6ku a uviedol, Ze bola vys0faZendr dobrii cena a zatial'je k dispozicii 1000 eur sponzorsk! dar.
KFPaD berie na vedomie

K bodu 6 - Ziveredny idet za rok 20j'l - stanovisko auditora, rezervnf fondk31.12.2010 ak 31.12.2011
Mgr. Ing. Olek56k ozrejmil, 2e zdveredn! 0det za rok 2011 bol schvAlen!. Rezervnf fond v roku 2010 bol naplnenjr v srilade
so z6konom a po roku je na 50%. Ozrejmil, Ze kapitalove pdjmy sri zloZit6, Uviedol, Ze st vel'k6 v)thrady k majetku.
KFPaD berie na vedomie

K bodu 7 - Informiicia o stave prijmov a v!'dajov MC s presnfm rozpisom poloiiek a stav idtov MC k3'1.05.2012
Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Ze je potrebn6 predkladat tento material na kaZd6 rokovanie komisie. Prednosta uviedol, Ze
rieSenie probl6mov s majetkom bude trvat cca 1 rok. N6sledne je moZn6 predloZlt vlpovedn6 hodnoty z hl?diska prijmov
a vydajov. Kapit6lov!' prijem je 0. Prednosta uviedol, Ze v 1012012 sa podita so zniZenim v beZn!,ch prijmoch atlm aj
zniZenim v beZnjrch vfdajoch.
KFPaD odpor0da - predkladat' materi6l s koment6rom a priebeinou aktualiz6ciou na kaid6 rokovanie KFPaD

Informdcia ohl'adom situ6cie,,Stamperky"
l\49r. Ing. OlekSak poZiadal o informAciu ohl'adom pozemkov. Starosta uviedol, Ze ide o pozemky za [rzemim Bory.
Pozemkov! 0rad pripravuje pozemkov6 tpravy. lde o pozemky, ktor6 s[ izke a dlh6. Zmena by mala byt v tom, Ze pozemok
bude inak usporiadany, avsak v tej istej rozlohe a v tlch isti'ch taziskovych bodoch. Bory majrl v tejto oblasti 51% pozemkov.
Starosta presadil, 2e na schv6lenie reparcelizecie je viak nutn! sthlas 60%. V neodmeiovanom predstavenstve st
zAstupcovla vlastnikov pozemkov a za MC starosta. Za farskli trad by mal byt ziistupca z biskupsk6ho riradu,
Starosta ozrejmil, Ze v 1. koie zamer nepresiel. Hlavny nezor medzi vlastnikmi je kladn! s vykrirpenim. Spol. Bory viak nema
tolko financii a preto sa prikleia k reparcelizecii, ktorou vzniknt lukrativnej5ie pozemky, o ktor6 bude vdd5i zirujem. Mgr. lng.
Olek5€tk vyjadril n6zor, ie starosta by mal zv6Zit vzdanie sa dlenstva v prospech niektor6ho z vlastnikov. Starosta ozrejmil,
Ze dal verejn!' z6vdzok, Ze bude hlasovat v prospech a za lamadanov.
KFPaD berie na vedomie

K bodu 8 - Stav plnenia {loh pl6nu investidnlch akcii a rldriby na rok 2012
Mgr. Ing. OlekS6k ozrejmil jednotliv6 rilohy. Po2iadal o inform6ciu ohladom rekon5trukcie priestoru na Malokarpatskom n6m.
8. Ing. Fillo ozrejmil, 2e mu bola dourden6 objednevka. Mgr. Ing. 0lek56k uviedol, Ze je potrebn6 predloZit na septembrov6
zasadnutie KFPaD, kol'ko fjnancii bolo pouiitlch na celir 0pravu vriitane projektu. Prednosta poZiadal o predloZenie
objednavky a tieZ o skontrolovanie vy0dtovania 042-1



Mgr. lng. OlekS6k uviedol, Ze je potrebn6 riedit zatr6viovacie tviirnice pri MS Malokarpatsk6 ndm., Uviedol, Ze jazierko Na
Barine bude predmetom rokovania komisie 2ivotn6ho prostredia 28.06.2012. Poziadal o vytvorenie chodnika zo ztrmkovej
dlaZby v pardiku za Studenohorskou ul. smer Cesta na Klanec a osadenie 3 - 4 lavidiek. Detsk6 ihrlskd budu predmetom
rokovania kulttrnej komisie 1 3.6.201 2.
KFPaD odporf6a - predkladat' materiil s komentSrom a priebeZnou aktualiz6ciou na kaid6 rokovanie KFPaD, na
septembrov6 zasadnutie predloZi{ rozpodet na {pravu priestoru na Malokarpatskom nAm. 8

K bodu 9 - N6vrh na vybudovanie parkqvisk formou zatr6vriovaclch dlaidic, parkovanie v MG Lamad (pod
Zed6kom)
Mgr. Ing. 0lek56k poiiadal, aby MU oslovil magistr6t ohl'adom riesenia parkovania pri k0palisku.
KFPaD odporida - oslovit' magistr6t ohl'adom rieienia parkovania pri k(palisku

K bodu l2 - Stanovisko k iiadosti o pren6jom pozemku - Gabriela a Pavel Bizoi
l\ilgr. Ing. olek56k uviedol, Ze predmetn6 pozemky, na kto16 boli vypovedan6 n6jomn6 zmluvy je potrebn6 pripravif VOS. Ide
o pozemky po p. Bumbalovi, BumbZrlovi ml., a Mrvovi. Cena bola stanovenir VZN, bude podkladom ako minimalna suma pre
potreby s[taZe. Je potrebn6 zvZrZit atraktivitu pozemku a urdit podmienky prenajmu,
KFPaD odporida - pripravit'VOS na predmetn6 pozemky

K bodu 13 - Stanovisko k usporiadaniu zmluvnlch vzt'ahov - centrAlny pult ochrany
KFPaD berie na vedomie, ked2e starosta 27.04.2012 danI zmluvu podpisal

K bodu 14 - Stanovisko k iiadosti o prejednanie stanoviska, umoinenie prechodu k pozemku - Mgr. Spacek
Ing. Bizoiov6 ozrejmila stanovisko, Ze stavebna komisia neodporrida prejazd, nakol'ko ide o diernu stavbu. Mgr. Ing,
Olek56k uviedol, 2e stavba sa legalizuje a prejazd by mohol byt povolenf, av5ak nie pren6jom. Ozrejmil stanovisko
magistrAtu - povolenie prejazdu s podmienkou z hl'adiska C1

Mgr. Ing. Olek5itk poiiadal o stanovisko AK, di je moZn6 spoplatnit prejazd na dobu urdit0, pripadne in! spOsob riesenia
(moZn! spoplatnenf prelazd bez n6jomnej zmluvy)
KFPaD odporida . vyiiadat' vyjadrenie AK k moinosti spoplatnenia prejazdu cez pozemok, s0hlasi s prechodom na
pozemoK

K bodu 15 - Stanovisko k iiadosti o prendjom dasti pozemku . NUBIUM
Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Ze ide o osadenie reklamn6ho bilboardu na priestor Podh6j odbodenie Studenohorskir. Vyjadrll
nezor,2e je uZ vel'a reklamnfch panelov.

KFPaD neodportda - prendjom dasti pozemku

K bodu 16 - Stanovisko k iiadosti o vyjadrenie sa k uzneseniu 44120121V1 - Ing. Bumbdl
Mgr. Ing. 0lek56k uviedol, 2e bude vypisan6 VOS na 3 pozemky v irzemi
KFPaD berie na vedomie

K bodu l7 - Stanovisko k iiadosti o prendjom pozemkov - lng. Rehdk
Mgr. lng. Oleks6k uviedol, Ze v zmysle platn6ho VZN je moZnf pren6jom. Ing. Bizoiov6 uviedla, 2e stavebnii komisia
odporudila pren6jom.

KFPaD odpor[da - pren6jom pozemkov

K bodu 18 - Bezpednostn6 situ6cia - stanovisko AK
Mgr. Ing. Olek56k uviedol, 2e je potrebn6 rieiit 

'domobranu", 
ide o 

'Zivy 
kamerovi syst6m". Uviedol, 2e MsP zaznamenala

enormni,narast priestupkov. Je potrebn6 rie5it neleg6lne osady pri RdsochErch a sklAdky na Hodoninskej.
KFPaD odpor[da - rie5it' bezpednostn0 situ5ciu



K bodu 19 A - Stanovisko k Ziadosti o odpredaj podielu na spolodnej parcele - spol. Bory, a.s
lng. Fillo.vyjadril nezot, 2e by bolo vlhodnej5ie najprv urobif repaiceliz6ciu. Mgr. Ing-. Olek5rik vyjadril nes6hlas
s odpredajom.

Za:12
Zdrial sa: 2 (lng. Valentovii, Ing. Reh6k)
KFPaD neodporrida - odpredaj pozemku na spolodnej parcele - spol. Bory a.s.

K bodu 19 B - Stanovisko k navrhu VZN hl, m, SR o dani z nehnutel,nosti
Ing Fillo-poukazal na to, Ze nie je vhodn6, aby mali gar6Ze a nebytov6 priestory rovnakt sadzbu dane. Mgr. Ing. Olek5irk
uviedol, Ze MC Lamad je v najniZSom p6sme.

KFPaD odporfda - prerokovat' n6vrh VZN hl, m. sR o dani z nehnutelhostl, s pripomienkou Ing. Filla

K bodu 19 D - Stanovisko k n6vrhu VZN o poskytovani soci6lnych sluiieb
lVgr. lng. Olek5rik ozrejmil situ6ciu. Uviedol, 2e sa valorizuje prispevok podl'a vfsky ddchodku.
KFPaD berie na vedomie

K bodu 19 E - Stanovisko k iiadosti o ukondenie ndjomnej zmluvy - S0A Liberta
Mgr. Ing. Oleksak ozrejmil situriciu. Uviedol, Ze bude vypisan6 VOS. Ing. Valentovid poZiadal o informiiciu ohl'adom iportovej
Skoly. Mgr. lng. OlekS6k uviedol,2e prebiehajt rokovania na MS SR. Po2iadal, aby bol Specifikovanf pre potreby VOS 6del,
n6jom a v5etky podmierky. V zmysle platnej zmluvy je potrebn6 predlo2it doklady o invesiici6ch. Prednosta ozrejmil probl6m
s tym, ze investicie, bolj realizovan6 ako opravy, a nebolo do majetku investovane, nebol zhodnoteny.
KFPaD berie na vedomie. odpor(da - pripravovat' podklady k vypisaniu VOS

Kbodul9F' Podet narodenfch deti od roku 2006, podet prijatlich detidoZS a MS (obecn6, cirkevn6, srikromnd)
Mgt. lng, Olek66k ozrejmil normativ ZS a informoval o nultom rodniku. Rada MS vyjadrila spokojnost, nakol'ko vSk. r.
201212013 st prijat6 v5etky lamadsk6 deti, ktor6 dovfSili 3 roky. PoZiadal o predloZenie podtu lamadskfch deti v CMS v Sk. r.
2012t2013.
KFPaD odpor(da - predloiit' rozdelenie podtu prijatfch deti v CMS a predloiit' poity deti v ZS a MS Montessori
(lamadsk6 vs. z in jrch Me)

K bodu 19 G . Stanovisko k iiadosti o prendjom pozemku - prof. RNDr. Molnir, Ing. Arch. S6ny
Mgr. lng. Olek56k uviedol, Ze ide o zaujatie verejn6ho priestranstva, Stavebvnici chct maf na verejnom priestranstve
stavenisko. lde o stavbu na ulici Podhaj.
KFPaD odportda - prendjom v zmysle VZN

Umiestnenie TB bankomatu
Mgr. Ing. Olek5rlk ozrejmil situ6ciu a odporudil prerokovanie zmluvy v MZ
KFPaD odporida - prerokovanie v MZ

K bodu 20 . Ziver
Mgr. Ing. Olek56k informoval otom, Ze vl6da deklarovala dostavbu nemocnice R6sochy, pod'akoval pritomnfm
KFPaD a rokovanie ukondil.

Mgr. Ing. Radoslav OlekSSk
predseda KFPaD


